
Mødeindkaldelse 
Skolebestyrelsesmøde

Mandag den 14. juni 2021

Tid: kl. 17:00-19:15
Sted: Teams (CMT opretter mødet)
Spisning: -
Forberedelse: Evt. bilag til mødet ligger 
under skolebestyrelsesmødet i kalenderen 
på Aula.

Referent: TJ

Mødeleder/facilitator: CMT

Mødedeltagere: Wilja, Rakel, Dida, Emilia, Pernille, Nina, Michael, Thomas, CMT, TJ

Fraværende med afbud:

Fraværende uden afbud: Jasper, Brian

Drøftelse/
Dagsorden orientering/ Kl.

beslutning

Pkt. 1 17:00

Meddelelser
• Eleverne
• Personalet
• Ledelsen
• Forældrene

Orientering 10 min.

Referat
Eleverne

• Wilja har deltaget i generalforsamlingen i DSE i 
Århus i sidste uge, og meldte sig til posten som 
formand og blev valgt. Rakel har også meldt sig 
som medlem af DSE.

Personalet
•

Ledelsen
• Vi er ved at være færdige med skoleårets 

planlægning. Henrik begynder at arbejde med 
skemaerne. Første udkast skulle gerne komme i 
næste uge. CMT sender skemaerne til nogle af SB 
medlemmerne

• Der er rigtig meget, der handler om corona, som 
kommer senere.

Forældrene
•



Pkt. 2 17:10

Opdatering pa° Coronasituationen
• Status
• Fremadrettet (hygiejne, rengøring, afstand)

Orientering 15 min.

Referat:

- Der bliver åbnet rigtig meget lige nu.
- Vi fik en mail fredag aften, hvor der stod, at vi 

skulle åbne til så normale omstændigheder som 
muligt.

- Vi har det på MED mødet i morgen, hvor vi bliver 
enige om, hvordan vi åbner mere op.

- Vi skal stadig sende hjem i tilfælde af smitte.
- 9. klasserne er færdige i morgen, så vi er mere 

rolige nu.
- Nogle af forældrene i SB foreslår, at vi bliver i de 

skemaer, vi har nu, frem til ferien.

Pkt. 3 17:25

Opdatering på personalesituationen Orientering 10 min.

Referat:

- Vi havde fem ledige stillinger, da vi startede 
planlægningen af næste skoleår inkl. et 
barselsvikariat.

- Vi har fået ansat tre heriblandt barselsvikariatet, 
men vi er nødt til at genopslå to af stillingerne; en 
med dansk og musik og en med matematik og 
engelsk.

Pkt. 4 17:35

Udmøntning af trivselsmidler Orientering 10 min.

Referat:

- En del af midlerne var forbeholdt vores 
nuværende 9. årgang, men der er blødt lidt op, så 
vi nu må overføre nogle af dem til næste år.

- CMT foreslår, at hver klasse får 5000. Så melder 
vi det ud til forældrene, så de kan gøre noget godt 
med dem næste skoleår i forhold til deres 
barns/børns klasser.

- Vores 9. klasser får hver 10.000



- CMT foreslår, at elevrådet får 20.000, så de har 
lidt at gøre med.

Pkt. 5 17:45

Udviklingsgruppen - Skolens værdigrundlag
• Hvordan skal arbejdet med værdigrundlaget 

foregå?
• Valg af udvalgsmedlemmer til udviklingsgruppen

Orientering, 
drøftelse og 
beslutning

30 min.

Referat:

- Vi har i ledelsen snakket om, at det kunne være 
rigtig godt at arbejde med et nyt værdigrundlag, 
som udviklingsgruppen skal arbejde med. Dette 
fordi vi er to organisationer, der nu skal være en. 
Udviklingsgruppen bliver lidt udvidet så CMT og en 
fra KKFO'en deltager. Vi har kontaktet en 
konsulent fra LEAD, so vi tidligere har entreret 
med, Kim Martin. Han vil gerne være med til at 
facilitere den proces.

- Vi har en del ting, vi kan inddrage i processen. 
Vores gamle værdigrundlag, vores grundlov, 
Københavns kommunes pejlemærker, vores 
vision, etc.

- Vi har en hel personaledag, vi afholder i efteråret, 
hvor alle personaler deltager.

- Pernille og Dida vil gerne være med.

Pkt. 6 18:15

Skoleåret 2021-2022
• Udnyttelse af muligheden for at konverterer UUV 

undervisning til to-voksen ordning
• Antal valgfag
• Talentforløb for de ældste klasser

Drøftelse og 
beslutning

20 min.

Referat:

- Der er kommet en melding fra UVM om, at vi kan 
konvertere vores UUV lektioner til to-voksen 
ordning.

- Vi har i de sidste to år benyttet os af muligheden, 
som vi har brugt til læringssamtaler.

- Vi har tænkt os at benytte os af muligheden for 
vores kommende 4. klasser. Den årgang har i 
forvejen for mange timer, fordi de både har idræt 
og svømning. Det betyder, at de får én FOL og en 
lektion, hvor de er to voksne.



- Man skal have et praktisk musisk valgfag på 7. og
8. årgang. Vi skal have håndværk/design. Man 
kan vælge at udbyde de andre praktisk/musiske 
fag. Vi har valgt at udbyde musik, billedkunst og 
håndværk/design.

- Vi har valgt at bruge nogle af fagonsdagene til på
9. årgang at have nogle af valgfagene på hele 
onsdage.

- Vi har de sidste par år haft et samarbejde med 
Gefion om talentforløb for 8. 0g 9. årgangs elever. 
Vi har tidligere haft 4 elever af sted. Vi har fire 
pladser. Næste skoleår kommer der 4 elever 
afsted, og vi har to elever på venteliste.

- På 6. og 7. årgang har vi har vi i indeværende 
skoleår samarbejdet med Akademiet for 
talentfulde unge. Det fortsætter vi også næste 
skoleår.

- Vi fortsætter med at have børnebasket.
- Vi har lavet et nyt samarbejde med KSF, hvor 

vores 1. klasser skal gå til ishockey.
- Emilia, dejligt at høre at der er et styrket 

samarbejde fremover. Forløbene har været rigtig 
gode.

- Dida opfordrer til, at skolen konverterer én 
ugentlig UUV lektion til én to-lærer lektion på 
mellemtrinnet.

- Det er en mulighed for 5. og 6. årgang næste 
skoleår.

Pkt. 7 18:35

Valg af op til to delegerede til Skole og Forældres 
landsmøde

• Hvem deltager i landsmødet?
• Landsmødet afholdes på Hotel Nyborg Strand 

fredag 19. nov. kl. 16 til lørdag 20. nov. kl. 16
• Tema: Tilbage til fremtidens skolehverdag
• Tilmelding senest 30. september

Beslutning 5 min.

Referat:

- Pernille vil gerne deltage.

Pkt. 8 18:40

Dimission
• Hvem fra SB kommer og holder tale?

Drøftelse og 
beslutning

5 min.

Referat:



- Pernille holder talen.

Pkt. 9 18:45

Konto med entréindtægter fra forårskoncerter
• Hvad er saldoen?
• Hvordan ønsker vi at bruge pengene?
• Hvad gør vi med kontoen?
• Hvem overtager evt. tegningsretten?

Drøftelse og 
beslutning

15 min.

Referat:

- Vi udskyder punktet til august. I alt har vi ca. 
12.000 kr.

Pkt. 10 19:00

Skolebestyrelsen 2021-2022
• Planlægning af mødedatoer

Drøftelse og 
beslutning

15 min.

Referat:

- Mødedagen er fremadrettet mandage

Pkt. 11 19:05

Status på elevtal for den kommende 6. årgang

- Hvor mange elever skifter til privatskole?
- Forslag til en fastholdelsesplan

Drøftelse og 
beslutning

15 min.

Referat:

- Hvor mange går der ud fra 6. årgang?
- Jeg (Pernille) kunne godt tænke mig, at vi fik det 

totale overblik.
- Hvad er det, der sker? Hvorfor går eleverne ud? 

Kan vi forhindre det?
- Der er fire elever fra nuværende 5. årgang, der 

har valgt at skifte til privat skole. CMT vil kontakte 
forældrene.

- Næste skoleår giver vi de kommende dansklærere 
på 6. årgang en lektion, som de kan bruge det 
første halve år i 5. klasse. Det har vi gjort fra 0. til 
1. klasse i mange år og har rigtig gode erfaringer 
med det.

- De kommende 6. klasses dansk lærere deltager 
på det første forældremøde i 5. klasse



- CMT, vi gør rigtig mange forskellige ting i 
udskolingen.

- Vi tager punktet op igen løbende.


